
 

Notulen Commissie Bestuur 

Datum 12-04-2021 

Tijd 19:30 - 20:55 

Locatie Digitale vergadering 

Voorzitter A. Duquesnoy-van den Heuvel 

Aanwezigen 

 

 

 

 

Afwezig 

Dhr. Zuidema, mevr. van Gelderen, dhr. Manuhutu, dhr. Sözen, dhr. van 

Baal, dhr. Wildschut, dhr. Corporaal, dhr. Saddiki, dhr. Michielsen, mevr. 

Schoots, dhr. de Boer, mevr. Son-Stolk, dhr. van der Munnik, dhr. Stultiens, 

dhr. van Tongeren (commisieleden) 

Dhr. Brink (wethouder), mevr. Löffelman, mevr. Voorhuis en dhr. van Egdom 
(beleidsmedewerkers), mevr. de Lange (commissiegriffier).  
Dhr. Latumahina  
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19:30 

Opening en mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. Er zijn 

geen mededelingen. 
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19:31 

Informatie-uitwisseling 

Er vindt een presentatie plaats over Stadspromotie door mevr. Löffelman. De 

commissie geeft aan enthousiast te worden van de presentatie en de 

uitvoeringsplannen die mevr. Löffelman in dit kader heeft. 

 

De presentatie over het Veiligheidshuis wordt doorgeschoven naar de 

vergadering van de commissie Bestuur op 20 mei aanstaande. 
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20:01 

Agenda d.d. 8 april 2021 (vaststellen) 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4 

20:02 

Ingekomen stukken 

Er zijn geen opmerkingen over, of vragen naar aanleiding van, de ingekomen 

stukken. 

 

5 

20:05 

Concept beknopt verslag van de vergadering van de commissie Bestuur 

d.d. 4 maart 2021(vaststellen) 

Het verslag van de vergadering van de commissie Bestuur van 4 maart jl. 

wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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20:10 

Afsprakenlijst (bespreken) 

Er zijn geen opmerkingen over, of vragen naar aanleiding van, de 

afsprakenlijst. 
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20:15 

Actualiteiten 

Dhr. Beenakker geeft aan dat de brief omtrent 'Moluks leed' navolging heeft 

gekregen, mede door een brief die ondertekend is door veel burgemeesters en 

is verzonden naar de Minister-president. 

Daarnaast geeft dhr. Beenakker aan dat de ramadanperiode van start zal 

gaan, de tweede Ramadan die zal plaatsvinden binnen de coronamaatregelen. 
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Ook dit jaar zijn er goede afspraken gemaakt met betrokkenen (denk hierbij 

aan moskeeën en jongerenwerk). Dit loopt goed. 

Ook vindt er een pilot plaats met toegangstesten. Dit houdt in dat je kan 

deelnemen aan activiteiten door middel van het overleggen van een negatieve 

test. Deze pilot is landelijk geregeld, zodoende zijn de plaatsen waar dit zal 

worden onderzocht ook landelijk bepaald. 

 

Dhr. Wildschut geeft aan dat er van tijd tot tijd kleding wordt ingezameld door 

bijvoorbeeld scholen, verenigingen of goede doelen. Dhr. Wildschut geeft aan 

dat dit wat hem betreft mooie initiatieven zijn, maar dat de Avri hier een andere 

mening over heeft. Zij zien dit namelijk als een huishoudelijke afvalstof, iets 

waartoe alleen de Avri bevoegd is als het gaat om het inzamelen ervan. Zo 

schijnt er ook gedreigd te worden met boetes. 

Wethouder Groen geeft aan dit nieuws vernomen te hebben en dit nader te 

willen onderzoeken. Hij zegt dan ook een informatienota toe waarin over deze 

situatie duidelijkheid wordt gegeven. 

Daarnaast geeft wethouder Groen aan dat er op een locatie in Tiel-West een 

pilot is geweest in het kader van mensen in meerdere talen voorlichten over de 

afvalinzameling binnen de gemeente Tiel. Alle stakeholders op die locatie zijn 

hierbij betrokken. Omdat dit tot eerste positieve resultaten heeft geleid, zal de 

pilot verder worden uitgewerkt voor heel Tiel-West. 

 

Naar aanleiding van een vraag van mevr. Son-Stolk vindt er een uitwisseling 

plaats met betrekking tot de bejegening van en door BOA's. De commissie 

deelt het beeld dat door de coronacrisis de gemoederen soms wat zijn 

veranderd bij iedereen maar stelt voorop dat een BOA ook een visitekaartje 

voor de stad moet zijn, ondanks dat zij ook minder prettige berichten richting 

inwoners dienen te communiceren binnen hun handhavingskader. Dhr. 

Beenakker geeft aan hier aandacht voor te vragen bij de Avri. 

Dhr. van Baal geeft in het verlengde van deze bespreking aan benieuwd te zijn 

naar de veiligheid van de BOA’s en de gang van zaken met betrekking tot de 

uitrusting. Dhr. van Baal refereert aan een pilot waarin wordt gekeken of BOA’s 

kunnen worden uitgerust met een wapenstok en is benieuwd naar de stand van 

zaken. Dhr. Beenakker geeft aan dat BOA’s inderdaad nog wel eens in 

ingewikkelde en onveilige situaties terecht komen. Zo is er ook een 

geweldsbevoegdheid aan hen toegekend, wat inhoudt dat zij bepaalde 

middelen kunnen inzetten in het kader van hun eigen veiligheid. In de 

gemeente Tiel waren dit de handboeien om iemand staande te houden tot de 

politie arriveert. Ook is het gebruik van bodycams ingevoerd. Het punt van dhr. 

van Baal met betrekking tot de pilot en het eventuele gebruik van een 

wapenstok zal worden meegenomen in het bestuurlijk overleg met de Avri. 
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20:30 

Verbonden partijen 

Belastingsamenwerking Rivierenland (BSR) 

Bedrijfsvoeringsorganisatie West Betuwe (BWB) 

Regio Rivierenland 

Veiligheidsregio Gelderland-Zuid (VRGZ) 

AVRI 
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De voorzitter wijst de commissie op de mail van dhr. Rhebergen van 8 april jl. 

Op dit moment zijn hierover geen verdere vragen of opmerkingen. 
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20:35 

Uitvoeringsplan Veiligheid (bespreken) 

De commissie geeft aan zich te herkennen in de actiepunten en de prioritering 

die zijn genoemd in het document. 

 

Dhr. Beenakker geeft aan dat op dit moment ondermijningscasussen in beeld 

worden gebracht. Dit zal ook terugkomen in de commissie Bestuur in mei. Het 

college bekijkt wat hieruit naar voren komt en of er eventueel extra middelen 

nodig zijn en beschikbaar kunnen worden gesteld. 

Ook is er sprake van een pilot 'weerbare overheid' die in enkele gemeenten is 

uitgezet. Deze pilot draait nu volop en is door het Rijk gefinancierd. Hierin 

wordt gekeken hoe de gemeentelijke organisaties zelf weerbaarder gemaakt 

kunnen worden. Dhr. Beenakker geeft aan dat op het moment dat hier meer 

over te melden valt, dit ook in de commissie Bestuur zal worden geagendeerd. 

Tot slot meldt dhr. Beenakker dat in juni een aanpassing van de APV aan de 

commissie Bestuur zal worden voorgelegd. Dit betreft een uitbreiding van 

zaken vanuit de wet Bibob. 
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Najaarskermis 

Het voorstel vanuit dhr. de Boer om een werkgroep op te richten en mogelijke 

plannen te verkennen om een alternatieve najaarskermis te organiseren wordt 

door de commissie gesteund en enthousiast ontvangen. Men wil de 

handschoen graag oppakken hier actie op ondernemen, juist omdat de 

najaarskermis een belangrijk onderdeel is van de stad Tiel. 

 

Wethouder Brink geeft aan dit initiatief en een werkgroep te ondersteunen. Hij 

geeft mee dat het verstandig is een beleidsmedewerker aan de voorkant te 

betrekken zodat hij/zij kan toelichten wat er in het kader van de najaarskermis 

al is ondernomen/onderzocht. De wethouder is dan ook benieuwd of er een 

wijze gevonden kan worden voor dit evenement zodat de traditie kan worden 

voortgezet. 
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20:55 

Sluiting 

De voorzitter dankt eenieder voor zijn of haar aanwezigheid en inbreng en sluit 

de vergadering. 

 

 


